



Date: 30 March 2026

التاريخ: 30 مارس 2026

**Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE**

**السادة /قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة الرقابة على عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة**

**Subject: Disclosure regarding the acquisition of
Traverse Midstream Partners, LLC.**

**الموضوع: إفصاح بشأن الاستحواذ على شركة ترافيرس
ميدستريم بارتنرز ذ.م.م**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In accordance with the disclosure requirements of the Abu Dhabi Securities Exchange, we hereby inform you that E Point Zero Holding RSC LTD ("ePointZero"), a subsidiary of Two Point Zero Group PJSC, has entered into an agreement to acquire a 100% stake in U.S.-based Traverse Midstream Partners, LLC in a deal valued at USD 2.25 Billion.

وفقاً لمتطلبات الإفصاح الخاصة بسوق أبوظبي للأوراق المالية، يرجى العلم أن شركة إي بوينت زيرو القابضة ريستركند المحدودة ("إي بوينت زيرو")، وهي شركة تابعة لمجموعة تو بوينت زيرو ش.م.ع، قد أبرمت اتفاقية لشراء حصة بنسبة 100% في شركة ترافيرس ميدستريم بارتنرز ذ.م.م، ومقرها الولايات المتحدة الأمريكية، بقيمة 2.25 مليار دولار أمريكي.

About ePointZero

Founded in Abu Dhabi, ePointZero is a global investment company investing in energy solutions, specialized infrastructure, and strategic assets. The company deploys capital into the platforms and assets that power the modern economy. ePointZero's portfolio is strategically positioned to support the accelerating demand for electrification, digitalization, and energy resilience. Through its investments, ePointZero plays a central role in enabling the systems that power data, industry, and the broader transition toward a more connected and sustainable future.

نبذة عن إي بوينت زيرو

تأسست إي بوينت زيرو في أبوظبي، وهي شركة استثمار عالمية متخصصة في حلول الطاقة والبنية التحتية المتخصصة والأصول الاستراتيجية. تستثمر الشركة رؤوس أموالها في المنصات والأصول التي تدعم الاقتصاد الحديث. تتميز محفظة إي بوينت زيرو الاستثمارية بمكانة استراتيجية لدعم الطلب المتزايد على الكهرباء والتحول الرقمي وتعزيز مرونة الطاقة. ومن خلال استثماراتها، تلعب إي بوينت زيرو دوراً محورياً في تمكين الأنظمة التي تدعم البيانات والصناعة، والتحول الشامل نحو مستقبل أكثر ترابطاً واستدامة.

About Traverse Midstream Partners, LLC:

Traverse Midstream Partners, LLC ("Traverse") is a portfolio company of The Energy & Minerals Group ("EMG") that holds a portfolio of high quality non-operated midstream assets. Traverse owns strategic minority stakes in Rover Pipeline LLC ("Rover") and Ohio River System LLC ("ORS").

نبذة عن ترافيرس ميدستريم بارتنرز ذ.م.م:

تعد ترافيرس ميدستريم بارتنرز ذ.م.م ("ترافيرس") إحدى شركات المحفظة الاستثمارية التابعة لمجموعة ذا إنرجي أند مينيرلز جروب ("إي ام جي")، والتي تحتوي على أصول من القطاعات الوسيطة غير المشغلة وعالية الجودة. تملك ترافيرس حصصاً استراتيجية أقلية في خط أنابيب روفر ذ.م.م. ("روفر")، وفي أوهايو ريفر سيستم ذ.م.م. ("أو آر إس").

Rover is a large scale, interstate natural gas pipeline that provides critical takeaway capacity from the Utica and Marcellus Shale production areas in the U.S. to key demand markets in the Upper Midwest, U.S. Gulf Coast and Eastern Canada. The pipeline plays a central role in connecting one of the most

يعد روفر خط أنابيب غاز طبيعي عابر للولايات واسع النطاق، ويوفر قدرة استيعابية حيوية لنقل الإنتاج من مناطق تكوينات يوتিকা ومارسيلوس الصخرية في الولايات المتحدة الأمريكية إلى أسواق الطلب الرئيسية في أعالي الغرب الأوسط، وساحل الخليج الأمريكي، وشرق كندا. ويؤدي خط الأنابيب دوراً



**T | +971 2 616 8200
E | info@2pointzero.com
P.O. Box 34491**



**A | Level 13, Al Khatem Tower,
Abu Dhabi Global Market Square,
Al Maryah Island, Abu Dhabi - UAE**

2pointzero.com





prolific gas producing regions in North America to downstream consumers and export infrastructure.

ORS is a recently constructed, dry natural gas header system that is strategically positioned to gather natural gas production from core Utica and the emerging Ohio Marcellus production areas. ORS plays a key role in enhancing regional connectivity and system flexibility across key energy corridors.

ePointZero is currently undertaking the required procedures to complete the transaction, subject to obtaining the necessary approvals from the relevant regulatory authorities.

Thank you and regards,

DocuSigned by:
Samia Bouazza
55A45FF8F453418...

سامية بوعزة - الرئيس التنفيذي

Samia Bouazza – Chief Executive Officer

Copy to:
Capital Markets Authority (CMA)
Abu Dhabi, UAE

نسخة الى:
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

محوريًا في ربط واحدة من أغزر مناطق إنتاج الغاز في أمريكا الشمالية بالمستهلكين في مراحل التوزيع النهائية وبنية التصدير التحتية.

يعد أو آر إس نظام تجميع غاز طبيعي جاف أنشئ مؤخرًا. ويتميز النظام بموقع استراتيجي لتجميع إنتاج الغاز الطبيعي من مناطق إنتاج يوتিকা الأساسية وأوهايو مارسيلوس الناشئة. ويلعب أو آر إس دورًا رئيسًا في تعزيز الربط الإقليمي ومرونة النظام من خلال ممرات الطاقة الرئيسية.

تتخذ إي بوينت زيرو حاليًا الإجراءات اللازمة لإتمام الصفقة، مع مراعاة الحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات الرقابية المختصة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



T | +971 2 616 8200
E | info@2pointzero.com
P.O. Box 34491



A | Level 13, Al Khatem Tower,
Abu Dhabi Global Market Square,
Al Maryah Island, Abu Dhabi - UAE

2pointzero.com

